

11.16深圳口语回忆 PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

[https://www.100test.com/kao\\_ti2020/174/2021\\_2022\\_1116\\_E6\\_B7\\_B1\\_E5\\_9C\\_c8\\_174643.htm](https://www.100test.com/kao_ti2020/174/2021_2022_1116_E6_B7_B1_E5_9C_c8_174643.htm)

发信人: mabel(mabel) 昨天结束了雅

思考试,祸福未知,先把口语内容告诉大家.stage 11 Are you student or not? 2 your major 3 why 0select this major 4 How to organize you time at school?5 The favorite festival to you, why.6

What do you do in this festival? 其余忘了stage two happy eventstage three1

How do Choinese people celebrate sth?2 Is it

important to use camera or video when celebrate?3 The use of photo and video4

What do you think when you look the photo or video after celebration?5 Is it necessary to celebrate?

大概就是这些,总体感觉很乱.topic之间没有什么联系,也有个别新问题,但都不难

应付.网上机足够应付.但不要在第二阶段表现得太流利,以免

引起考官怀疑. 最后多谢51雅思网,口语和作文机都非常有效.

希望我的回忆对大家有用. ----- 来源:【100test社区

】 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 [www.100test.com](http://www.100test.com)